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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Pan premier Morawiecki mówi, że Unia nie daje nam pieniędzy, które przecież nam się należą. To jest 

niebagatelna suma – ponad 700 miliardów zł. Krajowy Plan Odbudowy miał pomóc naszej gospodarce, 

naszemu państwu, a przede wszystkim samorządom w realizacji inwestycji, inwestycji, które mają bardzo 

duże znaczenie dla mieszkańców, które są niezbędne dla rozwoju naszych małych ojczyzn. Inne państwa już 

korzystają ze środków, które zostały im przydzielone, i rozliczają inwestycje, a realizują tych inwestycji 

bardzo dużo. My cały czas słyszymy, że te pieniądze są. Jeżeli rząd, a właściwie pan premier, złożył do 

Komisji Europejskiej wniosek o pieniądze z KPO, to ja bardzo bym prosiła, żeby pan premier Morawiecki 

pokazał nam ten wniosek, powiedział nam, kiedy ten wniosek złożył, na jaką sumę, na jakie zadania. Chodzi 

o to, żebyśmy wiedzieli, że te pieniądze rzeczywiście są w kraju. 

Pan Morawiecki jeździ po Polsce i oszukuje mieszkańców, a przede wszystkim samorządowców, mówiąc, 

że są pieniądze z Komisji Europejskiej na Krajowy Plan Odbudowy. Ale tych pieniędzy w dalszym ciągu nie 

widzimy. Samorządy nie mają w tej chwili możliwości korzystania z jakichkolwiek pieniędzy z KPO. 

Uważam, że to jest moment, w którym trzeba powiedzieć: dość tych kłamstw, dość oczerniania Komisji 

Europejskiej i Unii Europejskiej, mówienia, że ona nie chce nam dać pieniędzy. To jest nieprawda. 

Chciałabym przypomnieć, że Unia to nie jest jakiś twór gdzieś z boku – Unia to także my. Myślę, że pan 

premier poczuwa się do odpowiedzialności i przekaże nam te informacje, pokazując, jaki to był wniosek, na 

co, na ile i kiedy go złożył. 
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